



CATALO Chewable Vitamin C Formula is made from Acerola Cherry which contains 65 times more Vitamin C than an orange. Each serving contains 200mg natural vitamin C to obtain optimal daily intake. Unlike other popular synthetic vitamins, natural vitamin C from acerola cherry encourages better absorption and higher efficacy. This powerful anti-oxidant contains bioflavonoids to boost immunity. It also encourages collagen production, whitening skin, healing wounds, maintaining healthy tissue and alleviating allergic symptoms. At the same time to improve iron absorption and blood production. Specially made to chewable tablet with delicious orange and pineapple flavor, it is suitable for people who do not prefer tablet or capsule.

Main Functions:

- Boost immunity and build stronger physique
- Maintain healthy tissues
- Anti-aging and enhance skin rejuvenation
- Help alleviate allergic symptoms

Suitable for: Children and teenagers, adults, want to stay young and healthy, boost immunity, do not prefer tablet or capsule

CATALO

Chewable Natural Vitamin C

From **Acerola Cherry Extract**

Vitamin C 200mg per serving

Extra Support to Immunity

- Powerful Antioxidant
- Increase Iron Absorption

Standardized 25% Natural Vitamin C

60 Vegetarian Tablets

DIETARY SUPPLEMENT

Nutrition Information

Serving Size: 2 Chewable Tablets (2660mg)
Servings Per Container: 30

Amount Per Serving			
Natural Acerola Cherry Extract			800mg
(Standardized 25% Natural Vitamin C)			
- Natural Vitamin C			200mg
Energy (kcal)	10	Carbohydrates (g)	2.5
Total Fat (g)	0.12	- Sugars (g)	0.5
- Saturated Fat (g)	0.11	Protein (g)	0.0
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg)	7.3

Serving Directions	For adults, take 2 chewable tablets 1-2 times daily. For children, take 1-2 chewable tablets daily. Chew or take as snack substitute
Ingredients	Natural Acerola Cherry Extract (Standardized 25% Natural Vitamin C) Other Ingredients: Humectant (Sorbitol), Fructose, Bulking Agent (Maltodextrin), Flavors (Natural Orange Flavor, Natural Vanilla Flavor), Anticaking Agent (Plant Stearic Acid), Natural Pineapple Powder, Anticaking Agent (Magnesium Stearate), Natural Citrus Extract. Contains Soy.
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight
Net Weight	79.8g (1330mg x 60 chewable tablets)

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc.
City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods
5/F, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong.

Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
3145

美國家得路天然維他命C配方 針葉櫻桃果實含有相等於一個橙65倍的天然維他命C，半顆針葉櫻桃已能滿足人體每天所需。美國家得路天然維他命C配方選用優質天然針葉櫻桃果實，每食用份量含200毫克的天然維他命C，比一般合成維他命C更易被人體吸收，不會對身體造成負擔；當中富含天然生物類黃酮，具抗老化作用，延緩細胞變異，能提升免疫力，促進膠原蛋白再生，有效美白及細嫩肌膚；可加快傷口癒合，保護微細血管，緩減過敏症狀，更有助鐵質吸收及造血。鮮橙菠蘿味咀嚼片設計，適合不喜歡服用丸裝食品人士。

主要功效：

- 增強身體免疫力
- 強化微絲血管健康
- 加快傷口癒合，強健體魄
- 抗老化，延緩肌膚衰老
- 紓緩過敏不適

適用人士：兒童、青少年、成年人、希望保持青春及健康、提升免疫力、不喜歡吞服丸裝食品人士

建議食法	成人：每天1-2次，每次2粒。兒童：每天1-2粒。可咀嚼食用或作為零食代替品
成份	天然針葉櫻桃精華（標準化25%天然維他命C） 其他成份：水分保持劑（山梨醇），果糖，增體劑（麥芽糊精），調味料（天然香橙香料，天然香草香料），抗結劑（植物硬脂酸），天然菠蘿粉，抗結劑（硬脂酸鎂），天然香橙精華。含大豆
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方 避免陽光直接照射
內容量	79.8克（1330毫克 x 60粒）
此日期前最佳	如盒所標示（日月年）

此產品源自天然成份，顏色深淺略有差異或變化屬正常現象，不影響產品質素。

美國CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686

網頁：CATALO.COM

產品編號 3145